

Title (en)

Belt for a garment adjustable in length.

Title (de)

Verstellbarer Gürtel für Kleidungsstücke.

Title (fr)

Ceinture d'habillement de longueur réglable.

Publication

**EP 0371886 A1 19900606 (FR)**

Application

**EP 89420438 A 19891114**

Priority

FR 8816005 A 19881128

Abstract (en)

The belt comprises two thongs (1, 2), especially made of leather, the front ends of which are equipped with a closing means (3, 4, 5) and the rear parts of which overlap and can slide and be immobilised relative to one another by means of sliding and blocking devices (6). This belt has two identical devices (6) mounted in opposite directions and consisting of a base piece (7) and of a blocking piece (8) articulated on the base piece (7), one of the thongs (1 or 2) passing between these. <IMAGE> <IMAGE>

Abstract (fr)

La ceinture comporte deux lanières (1,2), notamment en cuir, dont les extrémités avant sont munies d'un moyen de fermeture (3,4,5) et dont les parties arrière se chevauchent, et peuvent coulisser et être immobilisées l'une par rapport à l'autre grâce à des dispositifs (6) de coulissement et de blocage. Cette ceinture comprend deux dispositifs (6) identiques et montés en sens opposés, constitués d'une pièce de base (7) et d'une pièce de blocage (8), articulée sur la pièce de base (7), entre lesquelles passe l'une des lanières (1 ou 2).

IPC 1-7

**A41F 9/00**

IPC 8 full level

**A41F 9/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A41F 9/002** (2013.01)

Citation (search report)

- [XD] US 1908038 A 19330509 - MACKENZIE CHARLES S
- [A] US 3001202 A 19610926 - SERRANO RICARDO A
- [A] US 1404094 A 19220117 - AYLETT COLES HENRY
- [A] US 1467703 A 19230911
- [A] GB 1508775 A 19780426 - WALKER LTD T

Cited by

EP0587466A1; FR2694871A1; US5337935A; WO2022253581A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0371886 A1 19900606**; FR 2639518 A1 19900601; FR 2639518 B1 19920918

DOCDB simple family (application)

**EP 89420438 A 19891114**; FR 8816005 A 19881128